
 
J e g y z ő k ö n y v  

 
 

Készült: Csokonyavisonta Község Képviselő-testületének a Községháza házasságkötő 
termében 2016. május 11-én megtartott üléséről 
 
 
Jelen vannak: Harasztia Attila polgármester 
   5 fő képviselő a csatolt jelenléti ív szerint 
   Horváth Tibor vadásztársaság képviselője 
   Peti Csaba vadásztársaság képviselője 
   Balla Róbert címzetes főjegyző 
   Deáky Ilona jk. vez. 
 
 
Harasztia Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-
testület 7 tagjából 6 fő jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Rüll György és Gombai Győző képviselőket.  
 
 
Javaslatára a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 
 
 

1.) A vadászati joggal, vadgazdálkodással kapcsolatos – önkormányzat tulajdonában 
lévő területeket érintő – kérelem megtárgyalása 

(szóbeli előterjesztés) 
       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

2.) Az Öreghegyi elektromos hálózat „kiváltásával” kapcsolatos lehetőségek 
megbeszélése 

(szóbeli előterjesztés) 
       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

3.) Az önkormányzat tulajdonában lévő Suzuki Wagon R+ értékesítése 
(szóbeli előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

4.) Egyéb ügyek 
 
 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 6 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
6 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
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36/2016. (V. 11.) kt. sz. határozat 
 
 A képviselő-testület a polgármester által 
 javasolt napirendi pontokat elfogadja. 
 
 Felelős: Harasztia Attila polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
A napirendek tárgyalása: 
 
 

1.) A vadászati joggal, vadgazdálkodással kapcsolatos – önkormányzat tulajdonában lévő 
területeket érintő – kérelem megtárgyalása 

(szóbeli előterjesztés) 
 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Történt megkeresés az önkormányzat részére, a területekre két vadásztársaság is jelentkezett.  
Felkéri Horváth Tibort, a vadásztársaság képviselőjét, hogy terjessze elő kérelmüket.  
 
Horváth Tibor a vadásztársaság képviselője: 
 
Köszöni a meghívást. Elmondja, hogy 2017-ben új vadászati ciklus kezdődik, ami eddig 10 
éves időszakra vonatkozott, az most 20 éves lesz. A Babócsa és Környéke Földtulajdonosi 
Közösség Vadászati Közösségét képviselik. A régi társaság több mint 40 éve működik. Azért 
próbálják gyűjteni a területeket, hogy az ő társaságuk kapja meg továbbra is a vadászati 
jogviszonyt. Egybevált, elég jól működő társaságról van szó, a vadkár mindenkinek ki van 
fizetve, tartozásuk nincs. Minden évben a többlethasznosítási díjak át lettek utalva a 
földtulajdonosi közösség számlájára, ez 120 Ft volt évente hektáronként, ami rendelkezésre 
áll és bent van a földtulajdonosi közösség számláján. Ezért kéri, hogy az ő társaságukat 
patronálja a képviselő-testület.  
 
Peti Csaba a vadásztársaság képviselője: 
 
Köszöni a meghívást. Az új törvény miatt 2017. március 1-től átalakulnak a társaságok. Őt két 
részéről keresték meg Rinyaújlakon, mint földtulajdonost, és mint polgármestert. A Babócsai 
Határőr Zrt. igazgatója, másrészről a jelenlegi vadász egyesület vezetője. Ő akkor úgy döntött, 
hogy a Zrt mellé szegődik, mivel hogy elég nagy területeket képvisel, mint mezőgazdasági 
termelő. Bejegyeztettek egy egyesületet 11 fővel. Ők azt a célt tűzték ki maguk elé, hogy 
megkeresnek minden földtulajdonost, és biztosítva a törvény adta lehetőségeket, 
megpróbálják az összes földtulajdonost maguk mellé venni, hogy engedélyezze részükre a 
területükön történő vadászatot. Jelen pillanatban a 3500 hektárból 2500 hektár gazdájának a 
megkeresése megtörtént, és aláírták a tulajdonosok. 2/3 résszel rendelkeznek, de folytatják 
tovább. Szeretnék az önkormányzatot is megkérni, hogy a területét adja át, mint 
földtulajdonosi közösségnek. Ezt követően a földtulajdonosi közösség bízza meg a 
vadásztársaságot annak a tevékenységnek a végzésére. 170 hektár összterületről van szó, 
amiből az önkormányzat részéről 20 hektárról lenne szó.  
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Ők erre bérleti díjat fizetnének az elkövetkezendő időkben, 150 Ft/ha értékben, vagy 
felajánlanak falunapi rendezvényre egy-egy vadat.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Jelzi, hogy két okból ki kíván maradni a szavazásból. Az egyik, hogy a Babócsai 
Földtulajdonosok Közösségével üzleti kapcsolatban volt egy pályázat elszámolása folytán, a 
másik pedig, hogy rokoni kapcsolata áll fenn a Radics úrral. 
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Elmondja, hogy ő már elkötelezte magát a Babócsai Határőr Zrt. igazgatójának, mint 
vállalkozó. 
Az lenne jó, ha maga a tulajdonos gyakorolhatná a vadászati jogot.  
 
Rüll György képviselő: 
 
Egyik vadásztársaságot sem ismeri, így nehéz dönteni.  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Melyik társaságban van több csokonyavisontai lakos?  
 
Horváth Tibor a vadásztársaság képviselője: 
 
4 fő csokonyavisontai, ill. rinyaújlaki lakos van a társaságban. 
 
Peti Csaba a vadásztársaság képviselője: 
 
Az ő társaságuknál nincs csokonyavisontai lakos.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Ismételten jelzi, hogy ő nem kíván a szavazásba részt venni. Kéri, hogy a képviselő-testület 
fogadja el. 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 5 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 5 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
37/2016. (V. 11.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület Harasztia Attila polgármestert –  
bejelentett személyes érintettségére tekintettel – az 1. 
napirendi pont szavazásából kizárja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Laki Dezső alpolgármester 

 



4 
 

Harasztia Attila polgármester: 
 
Kéri az alpolgármestert, hogy vegye át az ülés vezetését, és a szavaztatást. 
 
 
Laki Dezső alpolgármester:  
  
Kéri a a képviselőket, hogy szavazzanak a Peti Csaba, illetve Radicsné Hegedűs Tímea által 
képviselt társaság meghatalmazási kérelme tárgyában. 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 5 tagja vita nélkül, 1 igen szavazattal és 4 nem 
szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
38/2016. (V. 11.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület a vad védelméről, a vadgazdálkodásról, 
valamint a vadászatról szóló 1996 évi LV. törvény rendelkezései 
alapján nem hatalmazza meg Radicsné Hegedűs Tímea Babócsa, Hársfa utca 7  
szám alatti lakost, hogy az önkormányzat tulajdonában  
álló 03, 011, 0589, 0591, 0594, 0596, 0597, 0599/2, 0603, 0604, 0602 hrsz-ú 
területek vonatkozásában a vadászati joggal, vadgazdálkodással  
kapcsolatos eljárásokban az önkormányzatot képviselje, a szükséges  
jognyilatkozatokat megtegye, jogokat szerezzen és  
kötelezettségeket vállaljon. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
 
 
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Kéri a a képviselőket, hogy szavazzanak a Horváth Tibor képviselt társaság meghatalmazási 
kérelme tárgyában. 
 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 5 tagja vita nélkül, 4 igen szavazattal és 1 nem 
szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
39/2016. (V. 11.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület a vad védelméről, a vadgazdálkodásról, 
valamint a vadászatról szóló 1996 évi LV. törvény rendelkezései 
alapján meghatalmazza Horváth Tibor Csokonyavisonta Xantus  
utca 205 szám alatti lakost, hogy az önkormányzat tulajdonában  
álló 0589, 0591, 0594, 0596, 0597, 0599, 0603, 0604, 0602 hrsz-ú 
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területek vonatkozásában a vadászati joggal, vadgazdálkodással  
kapcsolatos eljárásokban az önkormányzatot képviselje, a szükséges  
jognyilatkozatokat megtegye, jogokat szerezzen és  
kötelezettségeket vállaljon. 

 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a maghatalmazást aláírja. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
 

2.) Az Öreghegyi elektromos hálózat „kiváltásával” kapcsolatos lehetőségek 
megbeszélése 

(szóbeli előterjesztés) 
 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Elmondja, hogy az Öreghegyben a fürdő szolgáltatja az elektromos áramot. Megkerestük 
ennek a problémának a megoldására az E.ON-t. Kaptunk egy olyan ígéretet, hogy mivel 
hálózatfejlesztés fog ott megtörténni, akkor ők ennek a költségeit átvállalják.  
Az E.ON visszatáncolt ebből a dologból, az ott lakóknak kellene ezt kifizetni, durván 3 
mFt+ÁFA lenne a költség. Ez kb. 40 főt érint, kérdés, hogy milyen módon tud az 
önkormányzat ebben közreműködni. Ezzel az ott lakóknak lesz értékesebb az ingatlanuk, nem 
hiszi, hogy az önkormányzatnak ezt ki kellene fizetni, esetleg annak a lehetőségét tudnák 
biztosítani, hogy a pénzeket összegyűjtenénk és számlán elhelyeznénk. Ellenkező esetben egy 
éven belül nem lesz ott elektromos szolgáltatás.  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Már eddig is adott egy türelmi időt az E.ON annak érdekében, hogy legyen helyre téve a 
dolog. Összehívtak egy egyeztető tárgyalást, melyen a szolgáltató is részt vett, 40-45 
tulajdonos esetén 70 eFt körüli összeget kellene befizetni, melyet vissza tudnának igényelni.  
Az E.ON készített 3,5 mFt-os költségvetést, kiderült, hogy nem lehet visszaigényelni.  
Az idei évben legalább döntést kell hozni, és elkezdeni a szervezést.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Ez a rendszer már akkor létezett, amikor az E.ON átvette Magyarországon a szolgáltatást. 
Innentől kötelessége a szolgáltatás keretében minden működő rendszert felülvizsgálni éves 
szinten.  
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Állunk-e a tulajdonosokkal bármilyen adófizetői kapcsolatban?  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Zártkerti ingatlanok, nem állunk velük ilyen kapcsolatban. 
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Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Első körben keressük meg a tulajdonosokat, egyáltalán fizetne-e valaki ezekkel a 
feltételekkel. 
 
Gombai Győző képviselő: 
 
A közműfejlesztéseknél a Fundamenta finanszíroz-e külterületeket is?  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Tájékoztatunk, egyeztetünk, anyagi kötelezettséget nem vállalunk, segítenünk kell a 
lakosságnak, más úgysem szervezi meg.  
 
 
A képviselő-testület ezt tudomásul vette. 
 
 
 

3.) Az önkormányzat tulajdonában lévő Suzuki Wagon R+ értékesítése 
(szóbeli előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Elmondja, hogy a gépjármű műszakilag nem jó állapotban van, és elég sok a vele kapcsolatos 
költség. Az éves szerviz költsége 100 eFt körül van. Magas az üzemanyag költség is. Azzal, 
hogy vettük a kisteherautót, gyakorlatilag ez már kiváltásra került.  
Hivatalos ügyben a dolgozók saját gépkocsival útnyilvántartással meg tudják oldani.  
Érkezett rá ajánlat 300 eFt összegben. Amíg most kapunk érte egy viszonylag jelentős 
összeget, érdemes meggondolni.  
Ha lesz pályázati lehetőség, akkor pályázni fogunk rá.  
Az is megoldás, ha használatba adjuk a fürdőnek. 
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Ha lesz pályázati forrás, akkor inkább az alapszolgáltatási központba kellene venni 
gépjárművet.  

 
Gombai Győző képviselő: 
 
Ha nincs rá szükség, nincs feladat, amit ellásson, akkor minek? Ráadásul a javítási költsége 
minimum 100 ezer forint, és akkor is csak egy régi, elhasznált autó lesz. 
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Feladatok átszervezésével megpróbálnánk Suzuki nélkül működni, valóban sok volt a 
fenntartási költsége, egyre többet költöttünk rá, és jó már soha nem lesz. 
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Rüll György képviselő 
 
Ha valaki ad érte 300 ezer forintot el kell adni. 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Nem vagyunk elkötelezve senkinek, Horváth Márk tett ajánlatot, ő pedig megkeresett egy 
használtautó kereskedőt. 300-350 eFt-ot lehet kérni érte.  
Javasolja, hogy 300 eFt-ért értékesítsék a gépjárművet.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 6 tagja a vitában elhangzotta 
figyelembevételével, 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő határozatot hozza: 
 
40/2016. (V. 11.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület a tulajdonában lévő HNY- frsz-ú 
Suzuki Wagon R+ típusú személygépjárművet értékesíti 
Horváth Márk Csokonyavisonta, Széchenyi u. 178. sz. 
alatti lakos részére 300 ezer forint vételárért.  
Az ár a ÁFÁ-t tartalmazza. 

 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy  
az adásvételi szerződést kösse meg. 
 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: 2016. május 31. 
 

 
4.) Egyéb ügyek 

 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Tájékoztatja a képviselőket, hogy a tegnapi nap folyamán érkezett Demeter Attila úrtól 
árajánlat az önkormányzat, az iskola és a fürdő víz- és csatornadíj megtakarítására. Ez egy 
csapra szerelhető szűrő, ami levegőt tesz a kifolyó vízbe. Több önkormányzat használja, a 
referenciákat megkapták a képviselők. Felmérték az összes ingatlanunkat, 116 eFt-ba kerülne. 
10 év garanciát adnak a működésre. Ez egy jó dolog, javasolja, hogy ezzel foglalkozzon a 
képviselő-testület.  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Nagyon egyszerű, de ötletes dolog. A vízbe belenyom egy csomó levegőt, és ez által 
felhabosítja a vizet, és kevesebb víz folyik ki.  
 
Rüll György képviselő: 
 
Az iskolánál semmi értelme nincsen. Minimális a zuhany használata, WC használathoz nem 
jó, a gyerekek isszák a vizet, arra sem jó.   
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Migács Zoltán képviselő: 
 
Szerinte ez jó dolog, ő használja is. 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
A konyhai kézmosónál célszerű lenne, ahol sok gyerek kezet mos, és az óvodánál is.  
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Ajánljuk neki, hogy hozzon 5 db-ot, kipróbáljuk, ha jó lesz, utána veszünk.  
 
A képviselő-testület ezt tudomásul vette. 
 
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Elmondja, hogy az április 6-i ülésen már volt szó a Lajosmajori úti áteresz felújításáról, 
valamint súlykorlátozási tábla kihelyezéséről is született határozat. Arról is volt szó, hogy 
akik használják az utat, járuljanak hozzá a felújításhoz. Ő megkereste a somogytarnócai ALM 
Kft-t, akik úgy nyilatkoztak, hogy nem használják az utat.  
Felvették a különböző szolgáltatókkal a kapcsolatot (akiknek ott megy a vezetékük), 
segítenek a feltárásban, de csak szakszerű kitáblázás mellett. Egyeztettek a közlekedési 
hatósággal is. Az áteresz felújítását, feltárását meg kell kezdeni, ehhez egyik oldalát lehet 
lezárni, hogy a forgalmat ne zárják ki teljesen. A forgalomkorlátozást csak képviselő-testületi 
határozattal lehet végrehajtani. Ha a híd fele le lesz bontva, csak személyautó tud elférni.  
Csináltattunk egy költségvetést, el kell dönteni, hogy ezért az összegért megcsináltassuk- e a 
hidat, ellenkező esetben be fog szakadni. A terv szerint – ha mindent cserélni kell – kb 1,9 
millió forintba kerül az áteresz felújítása. 
A tábláknak az ára 120 eFt, 10 db tábla kell, ezen felül táblát kell rendelni a fürdői új 
kerékpárút mellé, illetve néhány útcsatlakozáshoz elsőbbségadás kötelező tábla kell, amit a 
közlekedési hatóság előírt az éves ellenőrzésén. Fonyódon készítenek ilyen szabványos 
táblákat, az árajánlatuk szerint az áruk összesen mintegy 300 e/Ft +ÁFA. 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
A SEFAG-nak és az ALM-nek elküldték a levelet, és telefonon is egyeztettek, hogy úgy 
szervezzék az üzemet, hogy a közeljövőben ez a híd nem lesz. Nyomatékosítani kellene, hogy 
komolyan vegyék a dolgot.   
 
Gombai Győző képviselő: 
 
A kitáblázás az építési időszakra vonatkozik, vagy az eredetileg javasolt súlykorlátozásra is? 
Ha elkészült a híd, a táblákat eltávolítják?  
A súlykorlátozó tábla kihelyezése mindenképpen szükséges.  
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Laki Dezső alpolgármester: 
 
A súlykorlátozástól a probléma még nem oldódik meg, a híd ugyanúgy le van szakadva. A 
táblák maradnak az önkormányzat tulajdonában.  
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Várunk vele, a jövő évi költségvetésbe betesszük, súlykorlátozó táblát meg kirakjuk. 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Javasolja a táblák megrendelését, és szakszerű kihelyezését, és javasolja az áteresz 
feltárásának megkezdését, és az ideiglenes forgalomkorlátozás elrendelését. 
Az elmúlt határozatban 10 tonnárara írták a forgalomkorlátozást, de a közlekedési hatóság 7,5 
tonnás korlátozást javasolt, tekintettel az út paramétereire. 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 6 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, egyhangúlag 6 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
41/2016. (V. 11.) kt. sz. határozat 
 
A képviselő-testület a tulajdonában lévő Lajosmajori úton, a Szent László utca  
csatlakozásától keletre lévő mindkét sávban megrokkant áteresz feltárását megkezdi,  
ezzel együtt az út azon szakaszára félpályás forgalomkorlátozást rendel el. 
 
A Lajosmajori út szakaszára – tekintettel annak balesetveszélyes állapotára – 7,5 
tonnás súlykorlátozást rendel el. 
 
Megbízza a polgármestert, hogy a közlekedési hatósággal egyeztetettek szerint a 
közlekedési táblák kihelyeztetéséről gondoskodjon. 
 
A képviselő-testület a Lajosmajori áteresz feltáráshoz, illetve súlykorlátozáshoz,  
valamint a fürdői kerékpárúthoz, illetve a közlekedési hatóság által felmért  
hiányosságok pótlásához szükséges közlekedési táblák megrendeléséhez  
300 ezer Ft+ÁFA összeget biztosít. 
 
Megbízza a polgármestert, hogy a táblákat rendelje meg a kért árajánlat szerint. 
 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: folyamatos 
 
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Mint már korábban is jelezte, a kóbor kutyák miatt áldatlan állapotok uralkodnak. Mi történt 
ez ügyben? 
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Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Igazán gondot a kóbor állat elhelyezése okoz, mert nem tudjuk őket a törvényeknek megfelelő 
helyen elhelyezni. 
 
Rüll György képviselő: 
 
Hivatalos úton a mai világban, amikor ilyen állatvédelmi dolgok vannak, ez vállalhatatlan.  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Fertőzésveszélyre való hivatkozással elkülönítjük őket a kennelbe, és ha nem jelentkezik érte 
a gazdája, akkor az állatorvos elaltathatja.  
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Mindenkinek kell küldeni egy felszólítást, ha nem gondoskodik a kutyájának a telken belüli 
tartásáról, akkor az ő költségére el lesz különítve és oltva X ezer forintért, stb. 
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Ezt a szociális rendeletben lehetne szabályozni, lehetne feltételt szabni, hogy ki kapjon adott 
esetben támogatást. 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
A legnagyobb probléma, hogy nem tudjuk igazolni, hogy az övé-e a kutya. Azt meg lehet 
vizsgálni, hogy a telkén tartja- e a kutyát.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Már jelezte korábban, hogy vannak balesetveszélyes járdaszakaszok és hidak a faluban, amik 
komoly gondot okoznak. Mi történt ez ügyben?  
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Felmérték a járdaszakaszokat, várják a jobb időt. Ha olyan idő lesz, rögtön elkezdik a 
kijavításukat.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
Beszéltünk arról, hogy az önkormányzat átveszi honlapjának a szerkesztését, és megbízza 
Gulyás Lászlót a feladattal. Ezzel mi a helyzet?  
 
Rüll György képviselő: 
 
Ő beszélt Gulyás László tanár úrral, vállalja a honlap szerkesztését. Meg kell beszélni vele 
személyesen a feltételeket.  
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Migács Zoltán képviselő: 
 
Mi a helyzet a kis kukákkal? 
 
Laki Dezső képviselő: 
 
Mindenkinek magának kell kérelmezni, be kell vinni a céghez a 120 literes edényt, és meg 
kell venni a kisebbet 12 eFt körüli összegért.  
 
 
Mivel több kérdés, észrevétel, bejelentés nem volt, ezért Harasztia Attila polgármester 
megköszönte a megjelenést, és az ülést bezárta. 
 
 

kmf. 
 

 
Balla Róbert         Harasztia Attila 
címzetes főjegyző          polgármester 
 
 
 
 
Rüll György         Gombai Győző  
jk. hitelesítő         jk. hitelesítő 


